



POH & Pucky 設計師簽名會

Artist Autograph Event



日期 Date:	2022年12月17日(星期六)及12月18日(星期日) 17 December (SAT) & 18 December (SUN), 2022
時間 Time:	2:30PM - 4:30PM
地點 Location:	LCX 正門 LCX Entrance
名額 Quota:	每日 100 個名額，共 200 個名額 (以派籌形式，先到先得，派完即止。) 100 quotas per day; 200 quotas in total. (The quotas will be offered through the distribution of tickets. First come, first served, while quota lasts.)

獲取名額方法：

2022年11月25日至12月17日，於LCX即日消費滿HK\$2,000(不多於5張同日單據)，即可換領簽名會籌號乙張及指定POH & Pucky 限定禮品乙份。換完即止。

Redemption of Quota:

From 25 November to 17 December 2022, customers can redeem one autograph event ticket upon the redemption of selected POH & Pucky Gifts by spending HK\$2,000 at any LCX merchant (with a maximum of 5 same-day receipts). While stock/quota lasts.

指定 POH & Pucky 限定禮品	Selected POH & Pucky Gifts
<p>Pucky - Beanie 玩具 或 Vin.-Mini POH 玩具 Figure</p>	<p>豆子擴香石擺設 (連香薰) Beanie Clay Diffuser Display with Fragrance Oil</p>
 <p>消費金額 Spending Amount: HK\$2000</p> <p>最多 5 張同日收據，每次限換共 4 份。 Max. 5 same-day receipts. Limited to 4 pieces in total per redemption.</p>	 <p>消費金額 Spending Amount: HK\$2000</p> <p>最多 5 張同日收據，每次限換 4 份。 Max. 5 same-day receipts. Limited to 4 sets per redemption.</p>



條款及細則 Terms & Conditions:

1. 籌號及禮品數量有限，換完即止，不作另行通知。
 2. **於每次換領，每人只可獲簽名會籌號乙張。**
 3. **整個簽名會活動期間，每人只限使用籌號一次。**
 4. **每位粉絲只可使用一張籌號以獲得一次簽名**，如粉絲手持多張籌號亦會視作一個籌號名額計算。
 5. 粉絲排隊簽名時必須出示排隊籌號正本，每張排隊籌號只限一人使用。
 6. 持有排隊籌號的粉絲必須於籌號指定的時段開始起計到 LCX 簽名會地點排隊登記，逾時不候及逾時之籌號將被視為作廢，LCX 將會再次分發已被取消的名額予候補的粉絲。
 7. 每張籌號可以簽最多 2 個 POH 或 Pucky 玩具/周邊產品，不接受簽名板等其他物品。設計師有權拒絕在非 POH 或 Pucky 玩具/周邊產品上簽名，參加者不得異議。
 8. 簽名會期間，參加者可以與設計師合照最多 1 張照片，拍照時必須配戴口罩。
 9. 因應疫情發展，簽名會之日期及相關安排或會變更。
 10. 如有任何爭議，一切以 LCX LIMITED 及 One Little Planet 之決定為最終裁決，而本公司有權根據活動現場情況即時作出修改或決定而無需另行通知。
1. Autograph event tickets are available while stock lasts. The redemption will end without prior notice when stock runs out.
 2. **Each customer can only redeem one ticket during gift redemption each time.**
 3. **During the autograph event, each person can only use the ticket once.**
 4. **Each person can only use one ticket (quota) to obtain the autograph one time only.** A person with more than one ticket will only be entitled to one autograph quota.
 5. Participants who join the autograph event shall present the original ticket at the event entry. Each ticket is limited to one person's use only.
 6. Ticket holders shall register at the designated location in LCX at the time specified on the ticket. Tickets will be considered invalid and forfeited if the ticket holders are absent or late. LCX will release their quotas to other people in the waiting list.
 7. Each valid ticket is entitled to the autographs on 2 pcs of POH or Pucky toys/products, while other items whatsoever such as signature boards are not accepted. The Artists have the right to refuse to sign on any items other than POH or Pucky toys/products, and participants have no right of objection.
 8. During the event, each participant can take ONE photo with the Artists. Surgical masks must be put on during the event and photo-taking.
 9. Subject to the latest development of COVID-19, the date and the related arrangement of the Autograph Event may be changed.
 10. In case of any dispute, the decision of LCX LIMITED and One Little Planet shall be final, and LCX has the right to make immediate changes or decisions without prior notice according to the on-site situation.

Last update: 28/11/2022